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Svar på skrivelse om granskning av rätt till heltid 
i förskolan 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

1. Skärholmens stadsdelsnämnd godkänner svar på skrivelse 

 

 

   

Susanne Leinsköld  Britt Karlsson 

Stadsdelsinspektör  Avdelningschef 

   

 

Sammanfattning 

Förvaltningen har fått i uppdrag av stadsdelsnämnden att ge svar på 

de frågor som ställts i skrivelsen ”granskning av rätt till heltid i 

förskolan” som inkommit från Moderaterna och Liberalerna med 

stöd av Centerpartiet och Kristdemokraterna. 

 

Förvaltningen såg överlag positivt på de reviderade reglerna utifrån 

att forskning visar att det är positivt för barn att gå i förskolan. Vid 

införandet av regeln ansåg förvaltningen att det fanns en viss risk att 

barngruppernas storlek skulle öka vilket i sin tur kunde leda till ett 

ökat behov av personal. Den risk som förvaltningen såg vid 

införandet av regeln har i dagsläget inte uppstått. 

Bakgrund 
Skrivelsen utgår från kommunfullmäktiges antagna regler från 2016 

för intagning och plats i förskola och pedagogisk omsorg i 

Stockholm stad. Barn vars förälder/vårdnadshavare är föräldraledig 

enligt föräldraledighetslagen för vård av nyfött syskon, har rätt till 

heltidsplats om föräldern önskar det. 

 

Förvaltningen såg överlag positivt på de reviderade reglerna utifrån 

att forskning visar att det är positivt för barn att gå i förskolan. Vid 

införandet av regeln ansåg förvaltningen att det fanns en viss risk att 



 

 

 

 Tjänsteutlåtande 

Dnr 4.3./ 140-2017 

Sida 2 (2) 
 

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

barngruppernas storlek skulle öka vilket i sin tur kunde leda till ett 

ökat behov av personal.  

 

Ärendet 

Förvaltningen har fått i uppdrag av stadsdelsnämnden att ge svar på 

de frågor som ställts i skrivelsen ”granskning av rätt till heltid i 

förskolan” som inkommit från Moderaterna och Liberalerna med 

stöd av Centerpartiet och Kristdemokraterna. 

 

1. Vad bedömer förvaltningen att effekterna av förändringen 

kommer att vara för stadsdelens förskolor? 

2. Hur ser förvaltningen på möjligheten att återkomma till 

nämnden med en återkommande granskning, exempelvis i 

anslutning till varje tertialbokslut, kring effekterna som 

förändringen har haft? 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts på avdelning förskola och fritid. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Den risk som förvaltningen såg vid införandet av regeln har i 

dagsläget inte uppstått och utifrån aktuell information har 

förvaltningen följande svar på inkommen skrivelse: 

 

1. Förvaltningen konstaterar att det totalt handlar om ett 20 tal 

barn utspridda på stadsdelens 26 förskolor. Förskolornas 

personal har inte signalerat om en ökad arbetsbelastning och 

förskolorna har inte haft ett ökat anställningsbehov. 

 

2. Från Stockholms stad centralt sker en noggrann uppföljning 

av regeln samt att förvaltningen genomför egna 

kompletterande uppföljningar. Förvaltningen ställer sig 

positiva till att återkomma till nämnden med granskningar i 

samband med tertial 2 samt i verksamhetsberättelsen.  

 

Bilagor 

1. Skrivelse om granskning av rätt till heltid i förskolan 

 

 

 

 

 


